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ZASEDALO  ZASTUPITELSTVO 
OBCE

Členové  zastupitelstva  obce  Kunratice  na  svém 
zasedání dne 29.května projednali :
-  výsledek  výběrového  řízení  na  dodavatele 
rekonstrukce objektu bývalé prodejny na Centrum 
volného času a obecní úřad - soutěž byla zrušena, 
protože se do řízení přihlásily pouze dvě firmy a z 
toho  jedna  překročila  maximální  cenu,  takže 
musela být ze soutěže vyloučena. Výběrové řízení 
bude vypsáno znovu.
-  po konzultaci  se správcem  veřejného osvětlení 
jsme  zamítli  výměnu  svítidel  za  LED osvětlení. 
S ohledem na výšku a dosah světelného toku by 
bylo potřeba osadit LED svítidla  o výkonu 70 až 
80 W, což je stejná spotřeba jakou máme dosud se 
sodíkovými  výbojkami.  Pokud  by  se  kompaktní 
LED svítidlo porouchalo,  je  potřeba jej  vyměnit 
celé  (jeho  cena  se  pohybuje  kolem  9  000  Kč), 
kdežto u klasické lampy se vymění žárovka za 120 
Kč. Stará, poškozená osvětlovací tělesa můžeme v 
rámci  běžné  údržby  výměnit  -  jedno  stojí  cca 
3 500 Kč a životnost  má víc jak 20 let.  Z toho 
vyplývá, že k úspoře energie by nedošlo, naopak 
by se zvýšily náklady na následnou údržbu.
- pro potřeby obce je potřeba koupit nové účelové 
vozidlo. Naše „žába“ tříkolka Piaggio již statečně 
slouží  10  let  a  má  naježděno  přes  půl  miliónu 
kilometrů.  Náklady  na  jeho  údržbu  rostou 
geometrickou  řadou  a  proto  je  nutné  pořídit 
vozidlo jiné. Zastupitelé zatím zvažují,  zda bude 
vhodnější osobní auto s valníčkem (Pick-Up) nebo 
multicara, případně čtyřkolka s kabinou a tažným 
zařízením pro připojení vozíku.
Dále ZO schválilo:
- závěrečný účet a roční závěrku včetně zprávy o 
kontrole hospodaření obce za rok 2013

-  vydání  obecně  závazné  vyhlášky  č.  1/2014  o  stanovení  koeficientu  pro  výpočet  daně  z 
nemovitosti.  (Na sazbě daně se nic nemění,  pouze text vyhlášky je upraven v soulad s  novým 
občanským zákoníkem, platným od 1.1.2014)
-  směny  a  prodej  pozemků  (náprava  evidenčního  stavu  se  skutečným  zaměřením  pozemků  a 
staveb).

     SLOUPEK   STAROSTKY
   Vážení spoluobčané,    
po  velmi  teplé  zimě  jsme  měli  obavy  ze 
sucha,  ale  jak  jsem  předpokládala,  jarní 
deště  nedostatek  vláhy  nahradily. 
V našem regionu jsme to zvládli celkem bez 
problémů, ale na mnoha místech republiky 
opět řádily povodně. Pomalu se z toho stává 
každoroční  pravidlo  a  proto  bychom  na 
povodeň  měli  být  připraveni.  Hlavně  se 
musíme snažit zmírnit její následky tím, že v 
blízkosti  toků  nebudeme  shromažďovat 
materiál  (dřevo,  posekanou  trávu,  štěrk 
a pod.) a do vodního toku nebudeme vkládat 
žádné přehrážky, které by bránily volnému 
odtoku velké vody. Vzpoměňte si, jak jsme 
na tom byli před čtyřmi roky a vezměte si z 
toho poučení.
   Máme  za  sebou  volby  do  Evropského 
parlamentu. V naší obci jsme měli 20-ti % 
účast  a  nejvíce hlasů  (12)  získala  koalice 
TOP 09 a STAN, následovala KSČM s 10 
hlasy a třetí místo s     5 hlasy patřilo hnutí 
ANO. Ostatní strany získaly 1-2 hlasy. Ještě 
jednou  musím  poděkovat  dobrovolnicím 
okrskové  volební  komise,  že  za  směšnou 
odměnu obětují svůj volný čas. 
     Školáci mají před sebou poslední měsíc 
školy  a  tak  všem  přeji  pěkné  známky  na 
vysvědčení  a  samé  příjemné  prázdninové 
zážitky.
      Krásné vykročení do léta Vám přeje
                                      
                     Vaše starostka  Květa Božiková
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VÝLET
do zábavného centra 

Miraculum
Oslava Mezinárodního dne  dětí formou 
výletu do zábavného centra v Milovicích 
se opravdu vydařila. Výletu se zúčastnilo 
20  našich  dětí  (což  je  téměř  polovina 
všech  dětí  trvale  bydlících  v  obci),  13 
rodinných příslušníků a 10 cizích osob. 
Počasí  výletníkům přálo a  děti  si  užily 
všech atrakcí dosytosti. Nikdo se nikomu 
neztratil  a  všichni  se  vrátili  zdraví  a  v 
pořádku.  Za  autobusovou  dopravu, 
vstupné  a  léky  proti  nevolnosti  jsme 
zaplatili 11 419 Kč, z toho se nám 4 150 
Kč vrátilo v platbách za dospělé a cizí osoby.  Organizátorkám výletu patří poděkování za výborný 
nápad a zprostředkování zajímavého zážitku.

V každém koutě čekalo překvapení.                                            Také dospělí okusili houpačku.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 
                                            V měsíci červnu oslaví své jmeniny:
               Iveta, Stanislava, Antonie, Milan, Květa, Pavla, Zdeňka, 
                  Jan, Ivan, Ladislav, Lubomír, Petr a Pavel a Šárka.
                                  
                                    

              Všem oslavencům přejeme hodně zdraví,
                   štěstí, lásky a úspěchů.  

* * *  * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

OČKOVÁNÍ  PSŮ     

Ve středu 11.června od 16.00 hod. před budovou obecního úřadu 
proběhne 

očkování psů proti vzteklině. 
                                 Nezapomeňte  očkovací průkaz.



5. výročí znovuotevření kulturní památky – rozhledny 
na Studenci

V  pondělí  17. září  2007  nastal  důležitý  okamžik  obnovy 
kulturní památky rozhledny na Studenci. Po nesmírně zdlouhavých 
jednáních  byla  konečně  zahájena  její  rekonstrukce.  Za  přísného 
dozoru  statika  stavby,  pana  Ing.  J.  Janatky  byla  konstrukce 
rozdělena na tři části a pomocí vrtulníku společnosti Aerocentrum s. 
r. o., Hořín snesena z vrcholu Studence. Prozatímně byla uložena v 
prostoru  Biofarmy  Lipnice.  Za  tři  měsíce  byla  po  demontáži 
převezena  do  dílen  společnosti  LANA s.r.o.  v Litoměřicích,  kde 
probíhaly rekonstrukční práce. 

Město Česká Kamenice 1.  11.  2007 vyhlásilo  veřejnou sbírku,  následně za měsíc  i  akci 
„Podpořte rozhlednu - darujte rozhledně nový schod!“  Do dárcovské akce bylo majitelem stavby 
dáno 89 starých stupňů schodiště. Cena za nový schod byla stanovena na 5 tisíc korun. Větší část 
nových stupňů darovaly fyzické osoby. Některým donátorům a státním institucím bylo majitelem 
stavby darováno bezúplatně 14 stupňů z celkového počtu 94 nových schodů.  První stupeň nového 
schodiště  objednalo  město  Česká  Kamenice  1.  prosince  2007  a  již  31.  března  2008  vyhlásilo 
ukončení možnosti darovat rozhledně schod. Úspěšná akce trvala pouze 120 dnů. Tolik roků bylo 
v tom roce i rozhledně. Celkový výnos jedinečné dárcovské akce za 80 schodů byl 400 tisíc korun. 
Všechny  překvapil  obrovský  zájem  široké  veřejnosti.  Překonal  veškerá  očekávání,  byla  to 
mimořádná aktivní podpora. V průběhu rezervací byla pouze jedna objednávka zrušena. Na každý - 
darovaný schod byl nakonec opravy připevněn štítek, s údaji o dárci.

Celkové náklady rekonstrukce dosáhly částky 3 243 431 korun. Financování bylo zajištěno z 
Fondu  hejtmana  Ústeckého  kraje,  dotace  Ministerstva  kultury  ČR,  z rozpočtu  města  Česká 
Kamenice,  městem vyhlášené veřejné sbírky a z  prodeje jednotlivých stupňů nového schodiště. 
Také  občanské  sdružení  přispělo  darem přesahujícím 450 tisíc  korun.  Tyto  finanční  prostředky 
sdružení získávalo od jím oslovených jednotlivých soukromých dárců, kterým byly vystavovány 
dárcovské smlouvy. Soukromý dárce občanského sdružení, pan Jiří Sedlák, byl následně zařazen 
mezi oceněné čestným titulem filantrop roku, který udělovala Nadací VIA. Ocenění bylo slavnostně 
předáváno v rezidenci USA v Praze. 

Obnovená rozhledna byla slavnostně znovuotevřena 21. června 2009 a od té doby již pět 
roku vyhlídková věž z roku 1888 dál nabízí prožitky krásy zdejší krajiny.

Přijďte s námi oslavit již 5. výročí tohoto slavnostního okamžiku 
v neděli 22. června 2014 v 11 hodin na vrcholu Studence. Zve vás 

Občanské sdružení pod Studencem.

Projekt obnovy parku ve Studeném  finančně  podpořila  Nadace  VIA,  Obecní úřad 
Kunratice, OspS a manželé Fellmannovi.  A  jak je vidět,  nebyly to  zbytečně  investované  finanční 
prostředky. Vážíme si  finanční podpory,  vážíme si angažovanosti členů  Občanského sdružení  pod 
Studencem a báječné spolupráce se  zahradnictvím  Radek  Fellmann, s  majiteli  Biofarmy  Lipnice 
společně  s Obecním úřadem Kunratice.
Nejenom  peníze,  ale i  práce  jsou  na první  pohled  vidět.  Díky pravidelnému pečlivému sekání a 
údržbě zeleně, kterou zajišťuje Obecní úřad Kunratice je park velice krásný.
V  dalším  roce  jsme  doplnili  "Zážitkovou trasu“  a  letos  podklady  na  druhou  stranu   stojanů  z 
fotoarchivu  občanského  sdružení  připravil  grafik  Ondřej  Tůma, zhotovil  je a  zdarma instaloval 
Štěpán Záruba.
Ještě jednou vám všem děkuji, jsem pyšná na naši obec, jsem pyšná na spolupráci s vámi.
S díkem a úctou 

                                                                                                Jitka Tůmová, předseda výkonné rady
                                                                                           OBČANSKÉ SDRUŽENÍ POD STUDEN 



Pel-mel
         rad, informací a zábavy
VTIP NA MĚSÍC ČERVEN

˝Mami,kup mi velblouda!˝
˝A čím bychom ho krmili?˝
˝Kup mi toho ze zoologické zahrady, ten se krmit nesmí!˝

RÉBUS NEJEN PRO DĚTI

Je to tvé, ale tví přátelé to používají více než ty. Co je to?                           Řešení: Tvé jméno

Co dělá osel, když svítí slunce ?                                                                              Vrhá stín

V letošním roce jsme pro poučení a pobídku k dalšímu bádání pootevřeli 

OKÉNKO DO VESMÍRU 
Dozvíte se něco málo o životodárném Slunci, o ostatních planetách naší sluneční soustavy a také  
pár zajímavostí o průzkumu nekonečného vesmíru. Snad někoho toto téma zaujme a možná polapí  
tak, že se o problematiku bude hlouběji zajímat. 

Z E M Ě       

                                                      Pokračování z minulého čísla:

Důležitou roli má pro planetu Země i atmosféra.  Sopečná činnost, tj. odplyňování nitra planety, 
vymývání oxidu uhličitého z atmosféry a především existence zelených (fotosyntetizujících) rostlin. 
Rostliny ve svých tělech rozkládají oxid uhličitý na uhlík, který potřebují na stavbu svých těl, a 
kyslík, který uvolňují do atmosféry. V důsledku těchto a mnohých jiných procesů má dnešní zemská 
atmosféra  následující  chemické  složení:  přibližně  78%  dusíku,  více  než  20%  kyslíku.  Zbytek 
připadá na argon, oxid uhličitý, krypton atd.

Hustota atmosféry s výškou rychle klesá. Spodní vrstva atmosféry planety Země, ve které žijeme a 
ve které se tvoří počasí se nazývá troposféra. Končí ve výšce přibližně 10 - 15 km (na pólech v 
menší,  na  rovníku  ve  větší  výšce).  Převážně  nad  rovníkovými  oblastmi  oceánů  se  dostává  do 
atmosféry velké množství vodních par, které jsou teplým vzduchem vynášeny do velkých výšek. 
Zde  jsou  díky atmosférickému proudění  transportovány v  podobě oblaků,  shluků mikrokapiček 
vody  či  mikrokrystalků  vodního  ledu,  do  jiných  oblastí.  Za  určitých  podmínek  dochází  k 
vypadávání srážek a voda se dostává na povrch planety. Tento proces se nazývá koloběh vody.
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